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Utegym i Årsta - svar på medborgarförslag 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar på 

medborgarförslaget.  

 

 

 

 

Lena Lundström Stoltz Ulrika Klemets 

Stadsdelsdirektör Ekonomichef 

 

Sammanfattning 

Stadsdelsnämnden har mottagit ett medborgarförslag om att anlägga 

ett utegym i Årsta. 

Förvaltningen är positiv till att anlägga nya utegym och avser att ta 

med förslaget i kommande investeringsplaner. De föreslagna 

platserna, Årstafruns park eller Siljansparken, är dock inte aktuella. 

Istället kommer förvaltningen att se över lämpliga placeringar i 

närområdet. 

 

Bakgrund 

Stadsdelsnämnden har mottagit ett medborgarförslag om att anlägga 

ett utegym i Årsta. 

 

Ärendet 

Förslagsställaren föreslår att det anläggs ett utegym i Årstafruns 

park eller i Siljansparken i Årsta.  

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av Lokal- och stadsmiljöenheten. 
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Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen mottar allt fler medborgarförslag om utegym på olika 

platser inom stadsdelsområdet. I grunden är förvaltningen positiv 

till detta, men varken Årstafruns park eller Siljansparken bedöms 

som lämpliga placeringar i Årsta. Istället kan ett utegym med fördel 

placeras i någon av de större, närliggande parkerna såsom 

Årstaliden eller Vättersdälden. Kostnaden för inköp och anläggning 

av ett utegym beräknas till någonstans mellan 500 och 750 tkr vilket 

innebär att investeringsmedel måste sökas. Tillkommer gör också 

driftskostnader på uppskattningsvis 50 tkr per år. 

Stadsdelsförvaltningen har planer på att renovera Vättersdälden 

under 2016-2017 och önskemål om utegym kan då med fördel tas 

med i denna planering.  

Sammantaget gör detta att det i dagsläget inte är aktuellt att anlägga 

ett nytt utegym, men förvaltningen avser att överväga detta i 

kommande investeringsplaner.  

 

Bilagor 
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